
 

 

Ηράκλειο, 12 Οκτωβρίου 2021 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

Προς την κα. Υπουργό Παιδείας και Θρησκευμάτων 

 

Θέμα:   Στέγη και μοριοδότηση μαθητών στις  σεισμόπληκτες περιοχές της Π.Ε 

Ηρακλείου  

 

Οι συνέπειες από τον καταστροφικό σεισμό της 27ης Σεπτεμβρίου είναι 

ανυπολόγιστες και πολυεπίπεδες, και αφορούν και στον τομέα της Παιδείας  

Με μικρή συμμετοχή επέστρεψαν οι μαθητές του Λυκείου Αρκαλοχωρίου, οι οποίοι 

έμειναν χωρίς σχολικές αίθουσες, στην  τηλεκπαίδευση.  

Θολό το τοπίο και για το  Γυμνάσιο Αρκαλοχωρίου. 

Στον αύλειο χώρο του Γυμνασίου, γίνονται οι προετοιμασίες διαμόρφωσης του ώστε 

να τοποθετηθούν οι αίθουσες που αναμένονται για την δευτεροβάθμια εκπαίδευση. 

Αγωνία όλων είναι ο χρόνος παράδοσής τους, ώστε οι μαθητές να μπορέσουν να 

επιστρέψουν στα δια ζώσης μαθήματα. 

Το θέμα δεν είναι μόνο αυτό.  

Τα παιδιά των οικογενειών που είναι δευτέρα και τρίτη λυκείου και ενώ 

προετοιμάζονται να δώσουν πανελλήνιες, βρίσκονται αντιμέτωπα με πρωτόγνωρες  

καταστάσεις.  

Επίσης, υπάρχουν οικογένειες που έχουν φοιτητές σε άλλες περιοχές τις χώρας μας.  

Η στήριξη είναι αναγκαία για την μόρφωση των παιδιών και για την ομαλή 

λειτουργία της εκπαίδευσης.  

 

Ερωτάται η κα. Υπουργός: 

Θα υπάρξει επιπλέον μοριοδότηση στους μαθητές από πληγείσες οικογένειες ούτως 

ώστε να μην υπάρχουν αδικίες λόγω της μη ομαλής εκπαιδευτικής διαδικασίας; 

 

Πως θα αναπληρωθούν τα μαθήματα που έχουν χαθεί για τους μαθητές στις 

σεισμόπληκτες περιοχές; 

 

Τι ενέργειες έχει κάνει ή προτίθεται να κάνει το υπουργείο σας  για τους 

σεισμόπληκτους μαθητές;  
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Ποια είναι η εικόνα που έχει το Υπουργείο για τις καταστροφές στις σχολικές 

μονάδες και σε ποιους δήμους;  

 

Θα προσφέρει η κυβέρνηση οικονομική στήριξη στις οικογένειες που έχουν πληγεί 

και έχουν ή πρόκειται να έχουν φοιτητές στο επόμενο διάστημα, προσφέροντας 

στέγαση των παιδιών σε εστίες ή επιδότηση ενοικίου (σε περίπτωση που δεν 

υπάρχουν εστίες); 

 

 

 

 

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

Γεώργιος Λογιάδης 




